## 香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

學校(小學) Schools (Primary)

## 金獎 Gold Award



## 天主教善導小學 Good Counsel Catholic Primary School

天主教善導小學重視環境教育,多年來積極參與及推廣環保教育的工作,讓同學實踐惜物 減廢。學校亦與社區伙伴緊密合作,對外開放校園,將環保訊息推廣至社區。

Good Counsel Catholic Primary School has attached great importance on environmental education. Over the years, the school has actively participated in and promoted environmental education, nurturing students to take positive action on waste reduction. The school also works closely with partners in the community through opening its campus for the public and spreading green messages to the community.



由同學及家庭成員組成的志願服務隊每週在學校天台舉行綠化活動, 實踐有機耕作。

A team of students volunteers and their family members hold weekly greening sessions to practise organic farming on the school rooftop.



在校內實施現場按量派飯,減少廚餘。
Implementing on-site meal portioning in school to minimise food waste.



收集各類型的物件,如光碟和校服,以供 重用或回收。

Collecting a wide range of materials, including CDs and uniforms for reuse or recycling.